WATERPROOFING & WATER REPELLANT



Packaging 24kg/pail

Colour Black

Consumption

1.2 - 1.4kg/m² per 2 coats





QUICSEAL 102M

Polyurethane (PU) waterproofing membrane 聚氨酯 (PU) 防水膜

USES

Waterproofing for concealed roofs, between slabs of parking decks, roof decks, plaza decks or courtyard areas, below-grade slabs, walls, lift pits, culverts, drains, and similar areas that require superior waterproofing properties.

FEATURES & BENEFIT

- Single-component ready to use, no mixing required
- Easily applied by spray, brush, roller or trowel
- Excellent adhesion and low vapour permeability
- High elongation able to bridge cracks up to 2mm width, when tested to ASTM C836
- · Able to withstand high hydrostatic pressure

用途

为需要强力防水物料的区域提供防水作用,包括隐蔽式屋顶、停车平台的间隔厚板、屋顶平台、广场平台或庭院区、地下厚板、墙壁、电梯坑、暗渠、排水道及其他更多。

功能与效益

- 单组份:现成可用,无需混合
- 以喷涂装置、刷子、滚涂装置或泥刀来涂敷,简易方便
- 粘附性优越,蒸汽渗透性低
- 延伸性强 通过ASTM C836的测试,可连接宽达2毫米的缝隙
- 可承受较高的静水压力

QUICSEAL 103MS

Acrylic waterproofing membrane 丙烯酸防水膜

USES

Waterproofing for concrete or clay-tiled roof, pitched roof with sufficient gradient to allow easy run-off, external wall seepage repair, and exposed areas that need protection against effects of UV rays.

FEATURES & BENEFITS

- Single-component ready to use, no mixing required
- Can be applied by brush, roller or spray
- Can be painted over with good quality acrylic paint.
- Can be used to conceal hairline cracks and shrinkage cracks less than 0.4 mm width

用途

为混凝土或陶土瓦屋顶、倾斜度足以排水的斜屋顶、需修复的漏水外墙、以及需抗UV紫外线防护的外露区域提供防水作用。

功能与效益

- 单组份:现成可用,无需混合
- 能以刷子、滚涂装置或喷涂装置来涂敷
- 能以优质丙烯酸漆料来上漆盖过
- ▶ 能用以掩盖宽度小于0.4毫米的毛细裂缝与收缩裂缝



5kg/pail 20kg/pail

Colour

White, Grey, Euro Grey, Terracotta, Brick Red, Red Oxide

Consumption

1.1 kg/m² per 2 coats



